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Etten 9 oktober 2013 

 

 

 

Schriftelijke vragen RBT A18. 

 

 

Geachte leden van het  College  gemeente Oude IJsselstreek. 

 

 

Gezien de berichtgeving in de Gelderlander over de financiële verwachtingen van RBT A18 Zuid en 

Noord, reist er bij ons / mij vele vragen op. Wellicht kunt u ons helderheid verschaffen. 

  

Vraag 1:  

Wat zijn de concrete toekomstige verwachtingen over de nadere invulling van RBT A18 Zuid en Noord 

afzonderlijk van elkaar? 

 

Vraag 2: 

Kunt u een tijdspad aangeven? 

 

Vraag 3:  

Wat betekent dit in financieel opzicht? Zowel voor Zuid als Noord afzonderlijk. 

 

Vraag 4: 

Hoe realistisch is dit? 

 

Vraag 5: 

Wat zijn de boekhoudkundige spelregels, hoe om te gaan met soortgelijke situaties? 

 

Vraag 6 

Is bekend hoe de opstelling van de provincie in dit dossier is? 

 

Vraag 7: 

Kan men spreken van een “lijk in de kast”? 

 

Vraag 8: 

Financiële overschotten van EBT Bergh komen terecht in het HRT-Fonds. Zijn deze bedragen, waar 

wij eventueel aanspraak op kunnen maken, vrij te besteden / vereffenen of geoormerkt geld voor 

omvormen oude industrieterreinen? 

 

 

Uw antwoord afwachtend, 

 

CDA-fractie Oude-IJsselstreek: Bennie Steentjes (raadslid)     


